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 Profily řečníků 

 

 

Jan Michal, vedoucí Zastoupení Evropské komise v ČR 

Vedoucím Zastoupení Evropské komise v ČR je od 1. září 2010. Jan Michal pracuje v Evropské 

komisi od srpna 2009. Před nástupem do čela Zastoupení v ČR působil v Generálním 

sekretariátu EK jako poradce ředitele pro vztahy s Radou. Podílel se především na přípravě 

jednání Rady EU a Coreperu 1 a 2 a na starosti měl agendu akcí G8/G20. Do července 2009 

pracoval na Ministerstvu zahraničních věcí ČR, naposledy jako ředitel odboru OSN (2007-09 a 

2002-03) a jako zástupce stálého představitele ČR v NATO a ZEU (2003-07). Dříve působil též 

jako diplomat v Nizozemsku a při OSN v New Yorku. Vystudoval mezinárodní vztahy na Fakultě 

sociálních věd UK (1996) a ekonomii na Vysoké škole ekonomické (1992).  

 

Stephane Ouaki, GŘ Evropská komise pro mobilitu a dopravu 

Stephane Ouaki vystudoval Francouzský institut politických věd v Paříži. V současné době je 

vedoucím oddělení Propojení Evropy - Strategie investic do infrastruktury Generálního ředitelství 

Evropské komise pro mobilitu a dopravu. Mezi lety 2004 a 2010 působil jako zástupce 

vedoucího kabinetu komisaře Vladimíra Špidly a byl zodpovědný za zaměstnanost, sociální 

záležitosti a rovné příležitosti. Od roku 2001 do roku 2003 byl součástí týmu Evropské komise 

pro vyjednávání podmínek přistoupení České republiky k EU a následně se přesunul k týmu, 

který od roku 2003 do roku 2004 koordinoval rozšiřující strategie EU. 

 

 

Marek Pastucha, Ministerstvo dopravy ČR 

Marek Pastucha vystudoval Právnickou fakultu Univerzity Karlovy v Praze a následně také 

Vysokou školu ekonomickou v Praze, Fakultu finanční a správní. Po ukončení studia na 

právnické fakultě pracoval jako asistent v advokátní kanceláři Kocián Šolc Balaštík. Mezi lety 

2003-2009 pracoval na Ministerstvu financí, odboru Národního fondu jako vedoucí právního 

oddělení. Od roku 2010 je ředitelem na Ministerstvu dopravy, odboru fondů Evropské unie. 
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Partneři debaty:  Mediální partneři debaty: 

 

 

Václav Matyáš, Svaz podnikatelů ve stavebnictví v ČR 

Václav Matyáš vystudoval Stavební fakultu Českého vysokého učení technického Praha. Během 

své kariéry pracoval mimo jiné jako stavbyvedoucí VKD Kladno a vedoucí výroby při výstavbě 

tras pražského Metra I.C, I.A, II.A. Mezi lety 1995 a 2005 působil jako generální ředitel a 

předseda představenstva Vodní stavby Bohemia. Byl také generálním ředitelem a předsedou 

představenstva HOCHTIEF VSB a.s. V současné době je prezidentem Svazu podnikatelů ve 

stavebnictví v ČR. Aktivně ovládá anglický a ruský jazyk. Je také členem správní rady ČVUT, 

členem České statistické rady, viceprezidentem SIA a členem vědecké rady Fakulty stavební 

ČVUT. 

 
Petr Kašík, Svaz dopravy ČR 

 

 

Alena Vlačihová, ředitelka CEBRE 

Vystudovala Filozofickou fakultu na Palackého universitě a Ekonomicko-správní fakultu na 

Masarykově universitě a strávila několik měsíců na universitách v Lille a Rennes. Diplomovou 

práci o důchodové reformě psala ve Výzkumném ústavu makroekonomických studií a 

mezinárodních financí v Nice. Absolvovala stáž na Generálním ředitelství Lidské zdroje v 

Evropské komisi. Působila na Ministerstvu financí ČR, kde se věnovala přípravám ČR na 

předsednictví v Radě EU. Pravidelně publikuje o různých aspektech EU a přednáší na Vysoké 

škole finanční a správní v Praze. Na CEBRE působí od října 2007, nejprve ve funkci zástupkyně 

ředitele, od půlky února 2012 ve funkci ředitelky. 


